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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:1054 Säkra vägar för motorcyklar

Enligt statistik från Sveriges Motorcyklister dödades 37 personer i olyckor med 
motorcykel förra året. De flesta svenska vägar är byggda och anpassade för 
personbilar. Vissa konstruktioner som är till för att förebygga och minska 
effekterna av personbilsolyckor, exempelvis vajerräcken, innebär en större risk 
för personskador på motorcyklister som är inblandade i en olycka. För att 
undvika olyckor och skador som kan undvikas bör större fokus när vägar 
planeras och byggs ligga på säkerhet även för motorcyklister.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att göra landets vägar säkrare för 
motorcykelförare?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
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Besvaras senast
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